
Schriftelijke vragen aan wethouder Guus van de Put. 
Onderwerp: Kapvergunning 'Heilige Eik ' Turnhoutsebaan   
 
Beste Guus van de Put, 
 
 
De Raad van State heeft onlangs uitspraak gedaan in de kwestie 
'Heilige Eik '/ Boswet. 
 
Welke consequenties heeft dit m.b.t. het besluit de zomereik aan 
de Turnhoutsebaan 22 te kappen ? 
 
Is er een vergunning nodig voor het kappen van deze boom ? 
Zo ja ,welke procedure zal het college nu gaan volgen en welke 
termijnen zijn hierin van belang ? 
 
Indien de boom zonder vergunning gekapt mag worden op welke 
termijn zal de boom daadwerkelijk gekapt gaan worden? Is er een 
datum bekend ? 
 
 
Alvast dank voor het schriftelijk beantwoorden van de vragen. 
 
 
 
Met vriendelijke groet , 
 
Deborah Eikelenboom 
SP -Goirle 
 
 
 
 


